
PROTOKÓŁ Nr VI/15 

 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 29 kwietnia 2015 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godz. od 9 
00

 do 11 
00

. 

 

Sesji przewodniczył Pan Henryk Lis – Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pani Edyta Wójcik – Skarbnik Gminy, 

Pan Daniel Marczak – p.o. Kierownika Referatu Gospodarki, Pani Teresa Stefańska – Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Seceminie, Pan Tomasz Gmitruk – radca prawny, radni i 

sołtysi z terenu Gminy Secemin wg załączonej listy obecności. W części obrad sesji uczestniczyło 

kilku mieszkańców gminy Secemin. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 14 

Radnych nieobecnych – 1 

Radni nieobecni: 

- Ewa Bartyzel 

 

Porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2014 rok dla Gminy Secemin. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

   - zmian budżetu gminy na 2015 rok; 

   - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2015 – 2020; 

   - udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi Włoszczowskiemu; 

   - zabezpieczenia środków finansowych na realizację inwestycji w ramach Regionalnego  

     Programu Operacyjnego dla Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014 – 2020. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie obrad VI sesji Rady Gminy. 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

 

Ad.1. 

 Sesję otworzył Pan Henryk Lis- Przewodniczący Rady Gminy. Powitał serdecznie 

zaproszonych gości, przedstawicieli Urzędu Gminy, radnych oraz sołtysów. Następnie stwierdził na 

podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 radnych i sesja jest władna do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Dodał, że radna- Ewa Bartyzel poinformowała go telefonicznie, że nie 

będzie uczestniczyć w dzisiejszej sesji i usprawiedliwiła swoją nieobecność. Następnie przedstawił 

porządek obrad dzisiejszej sesji przesłany radnym. 

Pan Wójt zgłosił wniosek o włączenie w punkcie 5 porządku obrad, dodatkowego projektu uchwały 

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na realizację inwestycji w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego dla Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014 – 2020. 

 

Innych wniosków w sprawie zmian porządku obrad nie zgłaszano. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Nieobecny był w tym czasie na sali obrad radny Pan  
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R. Marciniak. ”Za” zmianą porządku obrad głosowało 13 radnych. Następnie przystąpiono do 

realizacji porządku obrad uwzględniającego w/w zmianę. 

 

Ad.2. 

 Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag. 

Ad.3. 

 W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności w okresie między sesjami,  

a mianowicie: 

- przygotowano i złożono do Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji. zaktualizowany wniosek o 

dofinansowanie projektu Przy okazji aktualizacji wniosku złożono wizyty Partnerom Projektu. 

- przeprowadzono negocjacje z Wykonawca firmą ZETO SOFTWARE. Przedmiot zamówienia 

dotyczył Gminy Secemin oraz Gminy Krasocin – naszego Partnera. „Modernizacja systemów 

dziedzinowych wspierających świadczenie e-usług wraz z przygotowaniem oraz uruchomieniem 

usług elektronicznych na platformie e-PUAP w Urzędach Gmin Secemin i Krasocin w ramach 

projektu pn. „e-Urząd-satysfakcja, komfort i wygoda dla Mieszkańców”. 

 

- wybrano wykonawcę – firma MADKOM S.A. z Gdyni na realizację zadania pn.: Przygotowanie 

oraz uruchomienie usług elektronicznych na platformie e-PUAP oraz dostawa licencji 

Elektronicznego Zarządzania Dokumentacją wraz z przeprowadzeniem szkolenia wdrożeniowego  

w Urzędzie Gminy Kluczewsko w ramach projektu „e-Urząd – satysfakcja, komfort i wygoda dla 

Mieszkańców” Przedmiot zamówienia dotyczył naszego Partnera – Gminy Kluczewsko. 

 

- wybrano wykonawcę – firmę DANIEL ( Firma Budowlano – Handlowa) na realizację zadania pn.: 

„Adaptacja pomieszczenia serwerowi w budynku Urzędu Gminy Krasocin – dostosowanie 

infrastruktury informatycznej urzędu do świadczenia e-usług w ramach projektu pn.: „e-Urząd – 

satysfakcja, komfort i wygoda dla Mieszkańców”. Przedmiot zamówienia dotyczył Gminy Krasocin 

– naszego Partnera. 

 

- uczestniczył w zebraniu Spółki Leśnej w Psarach; 

- wspólnie z Panem D. Marczakiem udał się na drogę Wola Kuczkowska – Dąbie. Rozpatrywano 

różne warianty odwodnienia drogi lub przesunięcia istniejącego rowu, bo taka możliwość istnieje. 

Zadanie to będzie realizowane w najbliższym czasie. 

- uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami fundacji STIWEK. Ustalono, aby zwiększyć nadzór 

nad realizacją zadań ujętych w projekcie. 

- przeprowadzono rozmowy z firmą pośredniczącą w przetargach na zakup energii.      

- przeprowadzono rozmowy z Panem S. Gwiazdą na temat konserwacji oświetlenia na ul. 

Koniecpolskiej w Seceminie. Wstępnie ustalono, że co 2 żarówka byłaby wyłączona. Oszczędności 

powstałe z tego tytułu można byłoby wykorzystać montując lampy na wnioskowanych przez 

radnych i mieszkańców słupach oświetleniowych. W tym temacie jeszcze nie przeprowadzono 

rozmów z Zakładem Energetycznym TAURON, ponieważ istnieje możliwość wejścia gminy do 

programu „Modernizacja oświetlenia” wówczas taniej można byłoby to zadanie wykonać. 

- rozmawiał z Burmistrzem Gminy Włoszczowa na temat zakupu samochodu strażackiego z OSP  

w Kurzelowie dla OSP Secemin. W opinii strażaków samochód ten jest w dobrym stanie. 

Samochód ten wystawiony został na przetarg. Może przystąpimy do drugiego przetargu, aby kupić 

ten samochód po niższej cenie. 

- uczestniczył w posiedzeniu LGR. 

- uczestniczył w zebraniu zorganizowanym w Kuczkowie na którym poruszano temat melioracji 

gruntów i likwidowanej szkoły w Kuczkowie. 
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- uczestniczył w spotkaniu z udziałem przedstawiciela Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Świętokrzyskiego  P. Żołądkiem, oraz ŚBRR na temat prowadzonej inwestycji wodociągowej 

w Wałkonowach Górnych, Zakrzowie i Lipinach. 

- brał udział w 2 dniowym szkoleniu obronnym; 

- spotkał się z przedstawicielami policji i PKP w temacie bezpieczeństwa na przejeździe kolejowym 

Secemin - Zaróg. Dla poprawy bezpieczeństwa na linii Żelisławice - Koniecpol, PKP zamierzało 

zlikwidować przejazd kolejowy na trasie Zaróg – Secemin. Pan Wójt nie wyraził zgody na 

zamknięcie tego przejazdu i w wyniku  prowadzonych rozmów ustalono określone zadania do 

realizacji dla PKP i dla gminy  mające na celu poprawę bezpieczeństwa na tych przejazdach 

kolejowych i pozostawienie tego przejazdu jako czynnego. 

- spotkał się z przedstawicielami policji w temacie dodatkowych dyżurów policji mających na celu 

poprawę bezpieczeństwa mieszkańców naszej gminy, ale wiąże się to z dofinansowaniem z budżetu 

gminy. Komenda Policji zwróciła się też o dofinansowanie sztandaru. Pan Wójt nie podjął jeszcze 

w tym temacie decyzji, ponieważ musi rozeznać możliwości finansowe gminy.  

- spotkał się z Duszpasterzem Rolników i Samorządowców ks. T. Szlachtą, który zaprasza sołtysów 

na Zjazd Sołtysów w Busku-Zdroju w dniu 6 czerwca br. Przewodniczący Rady przekazał 

zaproszenia sołtysom. 

Jeżeli będą chętni na wyjazd to będzie zorganizowany transport; 

- przywożony jest kamień do remontu dróg. Mieszkańcy niektórych sołectw  rozgarniają go we 

własnym zakresie, więc nie trzeba będzie już za taką usługę płacić, a za zaoszczędzone przez to 

pieniądze można kupić więcej kamienia; 

- wykonano cząstkowy remont dróg gminnych .Wykonawca przeoczył ulicę Partyzantów w 

Seceminie, będzie ta naprawa wykonana w najbliższym czasie. 

 

Następnie głos zabrał Pan R. Marciniak – pytał z jakich środków będzie wykonany remont drogi do 

Cegielni. 

Pan Wójt odpowiedział, że rury odprowadzające wodę będą zakupione z funduszu sołeckiego. 

Zgodnie z dokumentacją na niektórych odcinkach rów może być przesunięty nawet do 2 m. Koszt 

przesunięcia rowu to ok. 1500 zł. Nie wie jeszcze z jakich środków. Zastanowi się nad tym 

tematem. 

 

Innych pytań do przedstawionej przez Pana Wójta informacji nie zgłaszano. 

 

Ad. 4. 

 W punkcie tym Pani Teresa Stefańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

omówiła przesłaną radnym informację dotyczącą oceny zasobów pomocy społecznej za 2014 rok 

dla Gminy Secemin. 

Do powyższej informacji nie zgłaszano pytań. 

Materiał informacyjny „Ocena zasobów pomocy społecznej za 2014 rok dla Gminy Secemin” 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. 

 W punkcie tym głos zabrała Pani E. Wójcik – Skarbnik Gminy. Poinformowała  

o konieczności wprowadzenia zmian w projekcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 

r. przesłanej radnym przed sesją. Zmiany te wynikają z nadesłanych decyzji Wojewody 

Świętokrzyskiego. Następnie szczegółowo omówiła proponowane zmiany budżetu gminy na 2015 

r. W wyniku wprowadzonych zmian zwiększą się dochody i wydatki budżetowe o kwotę 

194 643,10 zł i ogólne dochody stanowić będą kwotę 14 268 568,20 zł, a wydatki kwotę 

14 653 208,20 zł 

Uwag w tym temacie radni nie zgłaszali. 
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Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 

2015 r. Do projektu przedstawionej uchwały nie zgłaszano uwag, więc przystąpiono do jawnego 

głosowania nad projektem tej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. „za” przyjęciem uchwały głosowało – 14 radnych, 

„przeciw” – 0, głosów  „wstrzymujących się” – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 została 

przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VI/32/15 w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 W dalszej części tego punktu Pani Skarbnik szczegółowo omówiła proponowane zmiany  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2015-2020. 

Pytań w ty temacie nie zgłaszano. Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2015 – 2020. 

Do projektu powyższej uchwały nie zgłaszano uwag i przystąpiono do jawnego głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 14, głosów 

„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” było – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2015 – 2020 została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VI/33/15 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2015 – 

2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Następnie głos zabrał Pan Wójt w temacie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. Wyjaśnił, że chodzi o dofinansowanie remontu drogi 

powiatowej Żelisławiczki – Secemin. Zadanie to realizowane będzie w ramach programu: 

Rozbudowa Dróg Lokalnych” tzw. „schetynówki”. Wstępnie w budżecie naszej gminy 

zarezerwowano na ten cel kwotę 280 tys. zł. Obecnie po przetargu koszt zadania zmniejszył się, 

zmniejszy się też kwota dofinansowania z naszego budżetu i wynosić będzie 121 814,00 zł, 

ponieważ realizowany będzie krótszy odcinek drogi. Spowodowane jest to tym, iż na dalszym 

odcinku tej drogi nie pokrywa się nowy pas drogowy z obecnym. Rozbieżność ta, to ok. 1-1,5 m. 

Czynione są starania, aby w kolejnych latach ta drogo zrobiona była w całości. 

 Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano uwag i przystąpiono do jawnego głosowania 

nad tym projektem. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały 

było – 14, głosów „przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” było – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VI/34/15 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W dalszej części tego punktu głos zabrał Pan Wójt. Poinformował, że Zarząd Województwa 

Świętokrzyskiego jako Instytucja zarządzająca Regionalnym Programem Operacyjnym 

Województwa Świętokrzyskiego ogłosił nabór fiszek projektowych do wstępnej bazy projektów 

kwalifikowanych do wsparcia w ramach RPO na lata 2014 – 2020. Zdecydowano, aby złożyć taką 

fiszkę na dwa zadania tj: budowa boiska wraz z modernizacją dróg w miejscowości Secemin oraz 

budowa kanalizacji w miejscowościach: Żelisławice, Żelisławiczki i Międzylesie. 

Obecnie gmina nie posiada takiego boiska, a jego wybudowanie pozwoli na zagospodarowanie 

czasu wolnego młodzieży. Przy tym zadaniu można wybudować ok. 600 m dróg w Seceminie, bo 

koszt budowy dróg nie może przekroczyć 30% kosztów kwalifikowanych zadania. 
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Pan D. Grzesik pytał które drogi planowane są do wykonania w ramach w/w zadania. 

 

Pan Wójt odpowiedział, że planuje wykonać następujące odcinki dróg: 

- od ul. Partyzantów – ok. 100 m 

- od ul. Kolejowej w kierunku posesji Gilów ok. 200 m 

- oraz k/ byłego SKR tj. droga pomiędzy drogę gminną, a drogą wojewódzką. 

 

Pan D. Grzesik poprosił o wypowiedź Panią Skarbnik, czy będą środki finansowe na to zadanie. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest to tylko uchwała intencyjna i nie chodzi o budżet w 2015 r. tylko  

o budżety przyszłościowe i po przeanalizowaniu sytuacji finansowej uważa, że będzie w stanie 

takie środki zabezpieczyć. 

 

Innych pytań w tym temacie nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych na realizację inwestycji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego dla 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014 – 2020. Do projektu tej uchwały nie zgłaszano uwag 

więc Przewodniczący Rady poddał go pod jawne głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 14, głosów 

„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na 

realizację inwestycji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego dla Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014 – 2020 została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VI/35/15 w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na realizację inwestycji  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego dla Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014 

– 2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. 

 W punkcie tym poruszono następujące tematy: 

 

Pan E. Nowak – poinformował, że na posiedzeniu Komisji Finansów i Infrastruktury omawiany był 

temat opłat za podłączenie do sieci kanalizacyjnej i wodociągowej. Ściągalność tych opłat jest  

w granicach ok. 60%. Ci, co nie zapłacili wyśmiewają teraz tych, co zapłacili za przyłącze. Jest to 

niesprawiedliwe i Komisja wnioskuje o podjęcie skutecznych działań w celu likwidacji zaległości 

w uiszczaniu opłat za wykonane przyłącza do sieci kanalizacyjnej. Są różne skuteczne sposoby 

ściągnięcia tych opłat. Podał przykład rozwiązania tego problemu w Gminie Krasocin. 

Komisja Finansów i Infrastruktury wnioskuje też o poprawę efektywności wykorzystania sieci 

kanalizacyjnej poprzez skuteczne zachęcanie właścicieli posesji do przyłączania posesji do sieci 

kanalizacyjnej. 

Pan D. Grzesik prosił Pana Wójta, aby zwrócił się z pismem do Wójta Gminy Radków o 

rozmierzenie drogi w Woli Czaryskiej na odcinku od remizy w kierunku Brześcia, bo jest wąska i 

trudno przejechać sprzętem rolniczym. Pan A. Rajca już zwracał się w tej sprawie do Wójta Gminy 

Radków. 

Pan Z. Piątkiewicz – powiedział, że mieszkańcy skarżą się na nieprzyjemne zapachy w 

mieszkaniach z kanalizacji. Uważa, że należy globalnie rozwiązać ten problem w uzgodnieniu 

 z zakładem wodociągów. Jego zdaniem przyczyną takiej sytuacji jest brak w mieszkaniach 

odpowietrzników. Być może problem byłby rozwiązany, gdyby przedsiębiorstwo założyło 

standardowe odpowietrzniki . 
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Pani A. Piątkowska – pytała, czy gmina ma do rozdysponowania flagi. Jeżeli nie, to prosiła o ich 

zakup i przekazanie sołtysom.                                  

 

Pan G. Kaczmarski poinformował, że na odcinku drogi od Kluczyc w kierunku torów w Woli 

Kuczkowskiej zawory na wodociągu przykryte są na ok. 30 cm. Trzeba je podnieść wyżej, aby były 

widoczne i w razie awarii sieci nie trzeba było ich szukać. 

Pan D. Grzesik dodał, że taka sytuacja ma miejsce wszędzie w gminie. 

 

Pan E. Nowak poinformował, że o godz. 16 
00

 zapalają się lampy na terenie fortalicji, trzeba to 

zmienić. 

 

Pan J. Bartyzel – uważa, że o studzienki każdy powinien zadbać we własnym zakresie, aby w razie 

awarii miał możliwość zamknięcia dopływ wody, a nie zgłaszać takie sprawy do gminy.  

Pan G. Kaczmarski wyjaśnił, że studzienki na tym odcinku są zlokalizowane w drodze, a nie na 

poboczu i dlatego zgłasza. 

 

Pan R. Marciniak pytał czy terminy sesji nie mogłyby być ustalone w określone dni. Poprzednio 

były to ostatnie piątki miesiąca. Było to dobre, bo można było sobie zaplanować jakieś inne 

sprawy, np. ustalić wizytę u lekarza. Prosił, aby rozważyć ten temat. 

Kolejny temat, który poruszył, dotyczył składowanych zrębków drewna na placu obok stadionu w 

Seceminie. Pytał, czy wójt wie coś na ten temat. 

Następnie zwracał się o oznakowanie drogi Secemin – Żelisławice, bo ilość przejeżdżających tą 

drogą ciężkich samochodów się nasila i niszczą drogę. Nadmienił, że powiat udostępnił tę drogę do 

objazdu na czas przebudowy drogi wojewódzkiej, a teraz jeździ nią wiele ciężkich samochodów, 

które mogą jeździć drogą wojewódzką. Dodał, że w Seceminie ustawiony jest przy tej drodze 

powiatowej znak ograniczający tonaż do 10 ton. Są odpowiednie służby, więc niech podejmą 

starania, aby odciążyć tę drogę. 

 

Pan D. Grzesik poinformował, że znak ograniczający tonaż do 10 ton jest ponawiany w 

Marchocicach i Żelisławiczkach, ale nie ma takiego znaku wjeżdżając na drogę powiatową od 

strony Min. 

 

Pan R. Marciniak – przypomniał, że na poprzedniej sesji wspomniał wójt, że w ciągu miesiąca od 

powzięcia informacji o udziale Pana J. Krzyżanowskiego w spółce powinien z nim rozwiązać 

umowę o pracę. Prosił o przybliżenie dalszych działań w tym temacie. 

 

 Następnie głos zabrał Pan Wójt – dodał jeszcze informacje, jako uzupełnienie do punktu 3 

porządku obrad, a mianowicie: 

- przymierza się do zorganizowania dożynek w Kuczkowie, może wspólnie z Wolą Kuczkowską. 

Dożynki powiatowe będą 23 sierpnia, więc gminne może by zorganizowano tydzień wcześniej czyli 

16 sierpnia. Uroczystość ta powinna być po zakończeniu żniw, a jak będzie w tym roku nie 

wiadomo. 

- wydał zarządzenie w sprawie wykorzystania lokali szkół i biblioteki do celów szkoleniowych. 

Szkolenia związane z realizacją projektów do tej pory organizowane były w lokalach, zajazdach, 

restauracjach. Pytał przedstawicieli fundacji STIWEK czy tak musi być. Odpowiedzieli, że nie. 

Więc takie szkolenia mogą być przeprowadzane w salach szkoły czy też biblioteki gminnej i będą z 

tego tytułu dochody dla tych naszych jednostek. Wydał już odpowiednie zarządzenie w tej sprawie. 

 

 W dalszej części tego punktu Pan Wójt odniósł się do poruszonych przez radnych tematów: 

- sprawa wodociągu – będzie w sobotę o godz. 16 -tej spotkanie z mieszkańcami. 
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- temat opłaty za przyłącza – omawiał z Panem D. Marczakiem. Będą wysyłane pisma do tych 

osób, które nie uregulowały opłaty. 

- remont dróg– Wójt z Radkowa też chce, aby naprawić naszą drogę gminną, z której korzystają 

mieszkańcy Gminy Radków. 

 

- sprawa fetoru w mieszkaniach – zorganizuje spotkanie w najbliższym czasie  

 z przedstawicielami WZW, aby zakład wodociągów przedstawił jakąś diagnozę rozwiązania tego 

problemu. Na spotkanie to poprosi również Pana Z. Piątkiewicza. 

 

- zakup flag – flagi zostały zamówione. Pan Wójt poinformował, że ktoś zwrócił mu uwagę że 

przed urzędem gminy wywieszana była niewłaściwa flaga. 

 

- sprawa zaworów – poruszy ten temat na spotkaniu z przedstawicielami firmy 

- oświetlenie – interweniowano już w tym temacie. Na innych ulicach w Seceminie nie ma takiego 

problemu. 

- terminy sesji- sesje powinny odbywać się nie rzadziej niż raz na kwartał zgodnie z ustawą.  

W naszej gminie sesje zwoływane są w miarę potrzeb. Będziemy próbowali się dostosować, aby w 

określonych dniach te sesje się odbywały, ale nie zawsze da się to zrealizować. 

- znaki drogowe ograniczające tonaż – będzie rozmawiał z komendantem policji i przekaże 

przedstawione uwagi. 

 

 Pan Wójt poinformował, że pytał mecenasa, czy musiał przedstawiać wszystkim radnym 

treść pisma Pana J. Krzyżanowskiego. Nie wie czy powinien, ale upoważnił Panią D. Rajcę do 

przedstawienia tego pisma na posiedzeniach komisji. Po ostatniej sesji podjął decyzję, bo mijał 

czas, więc miał obowiązek rozwiązania umowy z Panem J. Krzyżanowskim przebywającym w tym 

czasie na urlopie ojcowskim. W tej sytuacji nie było innej możliwości jak rozwiązanie umowy o 

pracę bez wypowiedzenia. 

 

Pan R. Marciniak powiedział, że rozumie, że rozwiązanie umowy nastąpiło z winy pracownika bez 

wypowiedzenia. Rozumie, że rozwiązanie umowy nastąpiło z powodu zasiadania Pana 

Krzyżanowskiego w spółce. 

 

Pan Wójt dodał, że jeszcze z powodu eksploatacji piasku. 

 

Pan Z. Piątkiewicz – uważa, że personalne sprawy nie powinny być tu rozpatrywane. Sprawa 

wydobycia piasku będzie rozstrzygana w postępowaniu sądowym. 

 

Pan R. Marciniak – zwrócił uwagę, że pismo Pana Krzyżanowskiego było skierowane też do 

wiadomości Przewodniczącego Rady. Jeżeli Wójt nie chciał przedstawić tego pisma to 

Przewodniczący powinien go przedstawić. 

 

Pan H. Lis wyjaśnił, że nie ma obowiązku przedstawiać pisma jeżeli jest ono skierowane do jego 

wiadomości, a nie do wiadomości rady gminy. 

 

Pan T. Gmitruk – radca prawny wyjaśnił, że nie jest w stanie w tej chwili rozstrzygnąć tej sprawy. 

Natomiast jeżeli jest taka potrzeba to prosi o termin i się odniesie do tej kwestii. 

 

Pan Wójt odpowiedział, że pismo było przedstawione na posiedzeniach komisji z jego polecenia, 

gdyż chciał, aby radni zapoznali się z jego treścią i posiadali właściwą informację. Zarzut, że wójt 
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nie chciał przedstawić pisma jest więc nie prawdziwy. Wobec tego nie widzi potrzeby dalszej 

dyskusji w tym temacie. 

Ad.7. 

 W punkcie tym głos zabrał Pan Banyś. Pytał kto ustalił, że Pan J. Krzyżanowski naraził 

gminę na 150 tys. zł. Dodał, że pierwszy zarzut postawiony w wypowiedzeniu jest już 

przedawniony, a drugi wyssany z palca. Prosił o wyjaśnienie kto to ustalił. Dopóki istnieje 

nieuzasadniona wina, to istnieje domniemanie niewinności. Pytał który pracownik urzędu był 

jeszcze tak prześwietlany. Dodał, że powyższy temat to nie personalny temat, a konsekwencje 

podjętych decyzji poniesie budżet gminy, bo będzie proces przegrany. 

 

Pan Wójt powiedział, że nikogo nie prześwietlał specjalnie. Dostał informację o Panu 

Krzyżanowskim, więc musiał sprawdzić. Rozmawiał w tym temacie z radcą prawnym, sprawdzono 

w KRS i nadal wpis istnieje. Pan Krzyżanowski nie informował go, że nie jest w spółce, tylko 

informował go o tym krewny Pana Krzyżanowskiego, więc komu ma wierzyć.  

Pan Wójt nadmienił, że temat ten konsultował też z prawnikami z innych kancelarii prawnych. Miał 

obowiązek w terminie 1 miesiąca rozwiązać umowę z pracownikiem. Sygnalizował to Panu 

Krzyżanowskiemu, ale nie mógł ryzykować dłużej. 

Pan Wójt wyjaśnił, że piasek eksploatowany był przy okazji budowy drogi wojewódzkiej. Temat 

eksploatacji  piasku poruszał na sesji Rady Gminy, jako radny powiatowy w poprzedniej kadencji 

ale nie dopuszczono go do głosu. Zignorowano jego uwagi więc przekazał ten temat radnemu B. 

Wasikowi, który zwrócił się o wyjaśnienie tej sprawy. Pan Krzyżanowski był wówczas na sesjach 

i wiedział o tej sprawie. Obecnie sprawa ta skierowana została do Komisji Rewizyjnej, która 

dokonała wizji lokalnej. Wielkość wydobytego piasku wyliczona została ze względu na zasobność 

złoża i cenę piasku. Zdjęcia związane z tym tematem powinny być w aktach, a jeżeli by ich nie było 

to są jeszcze inne zdjęcia.  

 

Pan Banyś pytał skąd wzięła się kwota 150 tys.zł ? 

 

Pan T. Gmitruk – zwrócił uwagę, że zasada domniemanej niewinności i kwestia jej stosowania 

należy do sądu. Organ który wydał decyzję nie może na forum publicznym wyjaśniać procedury 

wypowiedzenia. 

 

Pan J. Krzyżanowski – pytał na podstawie czego ustalono, że jest prezesem spółki. Na stronie BIP 

gminy widnieje wpis, że skarbnikiem gminy jest T. Sztuka, a to nie jest prawdą. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że o tym iż Pan Krzyżanowski zasiada w spółce prawa handlowego dostał 

pismo, a o pani skarbnik  żadnego pisma nie otrzymał, więc się tym nie zajął. 

 

Pan J. Krzyżanowski prosił, aby wójt wyjaśnił postawiony mu drugi zarzut. 

 

Pan Wójt odpowiedział, że kwestię tą wyjaśnił już radca prawny. 

 

Pani E. Wójcik – prosiła radnych i sołtysów, aby informowali mieszkańców, że kasa w Urzędzie 

Gminy czynna będzie tylko do godz. 14-tej. Dodała, że informacja ta będzie również zamieszczona 

w BIP Urzędu Gminy. 

Prosiła też sołtysów o poinformowanie o rachunkach bankowych na które mogą być przekazywane 

dla nich środki z tytułu pobieranych diet i prowizji.  

 

Ad.8. 
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 W punkcie tym Przewodniczący rady stwierdził, że wszystkie punkty porządku obrad 

zostały wyczerpane w związku z czym zamyka obrady VI sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała : 

/-/ D. Rajca       Przewodniczący 

 /-/   Henryk Lis 


